
 مهدی قایدی 
در لباس عربی!

عکسی از بازیکن 
ایرانی الاهلی امارات 
با لباس عربی منتشر 
شد که نشان می دهد 

که او کاملًا در جو 
حضور در این کشور 

قرار گرفته است.
مهدی قایدی تابستان 
امسال از استقلال جدا 
شد تا پیراهن الاهلی 

امارات را بر تن کند.
قایدی به زندگی در 

دوبی عادت کرده 
است و عکسی که از او 
منتشر شد به خوبی 

گویای این است که 
در جو حضور در این 

کشور قرار گرفته 
است. در طول مدت 

حضور قایدی بیشتر 
از آنکه تصاویر وی در 

ورزشگاه ها منتشر 
شود، در بازارهای 

دبی دیده شده است!

در  حاشيه

شمارش 
معکوس برای 
طغیان رشید!

اختلافات رشید 
مظاهری و باشگاه 

استقلال یا بهتر است 
بگوییم فرهاد مجیدی 

ارتباطی با امروز و دیروز 
ندارد و چندین ماه 

است که بروز رفتار هایی 
بیشتر از سوی 

دروازه بان مغضوب، 
زمینه ساز لجبازی کادر 

فنی با او شده است.
این دروازه بان که به 
رفتار های عجیب و 

شتابزده عادت دارد، 
کم حاشیه ترین و 

بهترین روز های خود را 
در ذوب آهن پشت سر 
گذاشته است و دو سه  
سالی می شود به شکل 

خاصی تغییر حالت 
داده و حواشی زیادی را 
در اطراف خود به جای 

می گذارد. مظاهری تا به 
امروز سکوت کرده است 

و احتمالاً اگر مجیدی 
تا شهرآورد روی موضع 
خود پا فشاری کند، این 
دروازه بان نیز می تواند 
حواشی را برای تیمش 

به وجود آورد و اقدام 
به انجام صحبت هایی 

کند که مدت ها به سوژه 
اول رسانه ها تبدیل 

شود و آبی پوشان را به 
ستوه آورد.

خبرخبر
روزروز

  کوین یامگا
شنیده ها از اردوی استقلال حاکی 

از آن است که درصورت اعلام 
پنالتی از سوی داور به سود آبی ها، 

کوین یامگا پشت ضربه پنالتی 
خواهد ایستاد. 

  وینفرد شفر
سرمربی سابق استقلال با انتشار پیامی درباره 

شهرآورد نوشت:»سلام بر طرفداران بزرگ 
استقلال و پرسپولیس، می دانم که این مسابقه 

خیلی مهم است اما در مرحله اول خواهش می کنم 
که دقت کنید و برای کرونا مواظب باشید«.

 گل محمدی
پزشک پرسپولیس با انتشار یک استوری 

نوشت:گل محمدی سرما خورده است. 
او دو بار تست داده ولی خدا را شکر کرونا 

ندارد. او تمام تلاشش را می کند که به بازی 
برسد چون یکی از ارکان اصلی تیم است.

 سینا حسینی   
مـــســـابـــقـــه ســنــتــی 
اســــــــتــــــــقــــــــلال و 
پـــرســـپـــولـــیـــس را 
ــه هـــیـــچ عـــنـــوان  ــ بـ
نمی توان یک دیدار 
عــادی و معمولی تلقی کــرد، حتی اگر 
دو تیم در بدترین حالت ممکن از نظر 
امتیازگیری در رقابت ها حضور داشته 
باشند. جدال آبی و قرمز در اوج هیجان 
ــراوان و یک دنیا  با حساسیت های فـ
حاشیه عصر امــروز در بدترین زمان 
ممکن از نظر اهالی فوتبال در ورزشگاه 
خالی از تماشاگر آزادی برگزار خواهد 
شد تا نتیجه نود و هفتمین بازی این دو 

تیم در تاریخ ثبت شود.
بسیاری از کارشناسان معتقدند برنده 
این بازی می تواند تا نیم فصل خودش را 
بیمه کند، حتی اگر تمام بازی های بعدی 
خــود را بــا ناکامی پشت ســر بــگــذارد، 
اتمسفر حاکم بر این بازی به قدری زیاد 
اســت که حتی مدیران دو باشگاه که 
سابقه مدیریتی فراوانی در کارنامه خود 
به ثبت رسانده اند نیز گرفتار حاشیه ها 
و کــری خوانی های مرسوم شدند، به 
همین دلیل حاشیه این بازی به مراتب 

پررنگ تر از متن است.
کادرفنی هــر دوتــیــم نسبت بــه فصل 
گذشته تغییر نــکــرده امـــا  فهرست 

بازیکنان دو تیم تغییرات زیادی داشته 
از اســتــقــلال مــهــره هــای سرشناسی 
چــون مهدی قــائــدی، دیاباته، فرشید 
اســمــاعــیــلــی و... جـــدا شـــده انـــد و از 
پرسپولیس هم احمد نورالهی، شجاع 
خلیل زاده وکنعانی زادگان و شهریار 
مغانلو رفته اند. مجیدی این فصل از 
ابــتــدای فصل خــودش هدایت تیم را 
برعهده داشت و تیم را با نظر خودش 
بست و یحیی گل محمدی هم همین 
شرایط را دارد. بنابراین از هر دو مربی 
انتظار مــی رود که بعد از مسابقه اگر 
شکست خــوردنــد دنــبــال بهانه هایی 
مثل مشکلات مالی، نداشتن زمان، در 
اختیار نداشتن بازیکنان و حتی اشتباه 
داوری را بر زبان نیاورند و حرف های تازه 

و فنی بزنند حتی اگر باختند.
اینکه سرمربیان تیم ها عادت کرده اند 
در نشست خــبــری بعد از مسابقه 
ــزارش بــازی  بــه جــای صحبت فــنــی، گـ
ارائه می دهند  هم جالب است! اینکه 
می گویند چندین موقعیت گلزنی ایجاد 
کردیم ولی نتوانستیم از آن ها استفاده 
کنیم! خب الان هواداران باید چه کنند؟! 
بــرای شما گلزنی بکنند؟! این مربیان 
هستند که پروسه خلق موقعیت گل را 
باید تبدیل به پروژه گلزنی کنند نه اینکه 

مدام بگویند فرصت ها از دست رفت.
هر دو تیم نسبت به داوری ها در هفت 

ــتــدایــی لــیــگ بــرتــر معترض  هفته اب
بوده اند. با این حال امیدواریم پس از 
شهرآورد مربی و بازیکنان تیم بازنده 
از داوری گلایه نکنند و نق نزنند! اصلاً 
سرمربیان هر دو تیم تصور کنند که داور 
از همین حالا دو پنالتی برای تیمشان 
نگرفته اســـت! پــس بازیکنانشان را 
برای برد با دو پنالتی سوخته به میدان 
ــواداران حوصله  ــ ــ ــون هـ بفرستند چـ
شنیدن گلایه های تکراری را هم ندارند. 
تماشاگران دو تیم می خواهند فوتبالی 
ــزرگ شــهــرآورد  ــ ــام ب ــور نـ زیــبــا و در خـ

پایتخت شاهد باشند.
ــن مــســابــقــه مــتــأســفــانــه بـــه دلــیــل  ــ ای
ــروس کــرونــا بــازهــم بـــدون تماشاگر  ویـ
ــزار مـــی شـــود و ســکــوت سکوها  ــرگـ بـ
آزاردهنده ترین نکته شهرآورد خواهد 
ــود.   استقلال چهار مساوی متوالی  ب
داشته و 8 امتیاز ارزشمند را از دست 
داده و شاید پیروزی در این بازی بهترین 
فرصت اســت تا ایــن تیم به لیگ برتر 

برگردد و دوباره اوج بگیرد. 

سایر دیدارهای امروز ◾
هــوادار تهران - نفت مسجد سلیمان 

ساعت 15
گل گهر سیرجان - سپاهان ساعت 15

استقلال - پرسپولیس ساعت 16
نفت آبادان - پیکان ساعت 16

شهرآورد 97؛ یک جدال تمام عیار در حیاط خلوت آزادی

هیاهو برای هیچ!
زیر ذره بين

»بنیادیفر«
قاضیمحافظهکار

حمیدرضا عــرب    ســرانــجــام مــوعــود 
بنیادی فر به عنوان داور شهرآورد 97 انتخاب 
شــد؛ داوری شهرکردی که نفر دوم لیست 
بین المللی داوران اســت. ایــن بــرای دومین 
بار است که موعود سوت قضاوت این بازی 
را در دســت مــی گــیــرد. پیش از ایــن موعود 
بنیادی فر در شهرآورد 91 داور بود؛ دیداری 
کــه در نهایت بــا گــل دقــایــق پــایــانــی مهدی 

عبدی به سود سرخ ها به پایان رسید.
ــازی علی کریمی هافبک استقلال   در آن ب
کارت قرمز گرفت و از زمین اخراج شد. شجاع 
خــلــیــل زاده مــدافــع پرسپولیس نیز درگیری 
لفظی با داور پیدا کــرد و اعتقاد داشــت که 
پنالتی گرفته شده در دقیقه ۲6 درست نبود؛ 
آن پنالتی را کریمی از کف داده بود. شهراورد 
91 به واقع با قضاوت موعودی بنیادی فر یکی 
از پرحاشیه ترین شــهــرآوردهــای چند سال 
اخیر بود. حالا این داور که به نظر می رسد برای 
تیم پرسپولیس خوش یمن تر است باید برای 
دومین بار قضاوت این بازی را در دست بگیرد 
و هیچ بعید نیست به واسطه فضای به وجود 
آمده او در تلاش باشد با سوت های مکرر بازی 
را از تنش های احتمالی دور کند. در روزهای 
حساس لیگ که میزان اعتراض به داوران به 
اوج خود رسیده، داوران لیگ برتر نه هدست 

دارند و نه پرچم ویبره دار! 

بنیادی فر هــم بــایــد در چنین فضایی بــازی 
سرخابی ها را قضاوت کند که کارش دشوارتر 
خواهد بود. با این حال انتظار است بنیادی فر به 
دلیل آمادگی اش از پس این بازی برآید. همان 
کسی که چند روز پیش، وقتی احساس کرد به 
دلیل نبود VAR موقعیت داوران بین المللی به 
خطر می افتد، با پیشنهاد ارسال نامه به رئیس 
جمهوری سعی کرد صدای داوران را به گوش 
رئیس جمهوری برساند. نامه ای که سر و صدای 

زیادی به پا کرد و منتقدان زیادی هم داشت.
 حــالا امــا مــوعــود پــس از آن نامه جنجالی 
فرصت پیدا کــرده تا در حساس ترین بازی 
ــد. ایـــن داور  ــ ــشــان ده ــودش را ن ــیــگ، خــ ل
شـــهـــرکـــردی کـــه چــنــد ســالــی اســــت محل 
سکونت خــود را بــه پایتخت انتقال داده 
است و دبیر ورزش در مدارس است به دلیل 
علاقه به ورزش و فوتبال در هنرستان تربیت 

بدنی تحصیل می کرد. 
در آن زمان به دلیل اینکه با توپ پلاستیکی 
فوتبال بازی می کردند، زانوهایش کمی دچار 
مشکل شد و به اصرار خانواده اش فوتبال را 
برای مدتی کنار گذاشت. با این حال وقتی 
ــادرش بــه او پیشنهاد داد بــه جــای بــازی  مـ
ــن ایــده  فــوتــبــال مــی تــوانــد داور بــشــود، از ای
استقبال کرد. موعود بنیادی فر پس از اتمام 
دوره متوسطه خــود در کــلاس هــای داوری 
 C محمد ریاحی شرکت کرد و مدرک درجه

داوری خود را گرفت. 
بعد از آن هم با قبولی در تست کوپر )دویدن 
و آمادگی جسمانی( بیشتر به حرفه داوری 
علاقه مند شــد و تصمیم گرفت ایــن کــار را 
دنبال کند. او حــالا دومین تجربه خــود در 
شهرآورد را سپری خواهد کــرد. دیــداری که 
با تنش های بسیاری مواجه است و روشن 
نیست که چه سرنوشتی درانتظارش خواهد 
بود. بنیادی فر اما به دوستانش وعده داده 
ــازی برخواهد آمد  بــه ســادگــی از پــس ایــن ب

ومشکلی ایجاد نخواهد شد.
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بچه بازی سرخابی در اینستاگرام! ◾
دو بازیکن پرسپولیس و استقلال که زمانی رابطه 
بسیار خوبی داشتند این روزها با هم قهرند و همدیگر 
را بلاک کرده اند. این دو بازیکن حتی زمانی در یک 
خانه باهم زندگی می کردند و رابطه ای بسیار خوب با 
هم داشتند، اما بروز برخی اتفاقات سبب شد تا رابطه 
آن ها کاملاً خراب شود، به طوری که حالا همدیگر را 

بلاک کرده اند . 

اصرار بازیکن مصدوم برای حضور در شهرآورد ◾
فرهاد مجیدی برای این دیدار دو مصدوم دارد که یکی 
وریــا غفوری اســت و دیگری آرش رضــاونــد. با وجود 
اینکه پزشکان به رضاوند توصیه کردند در دربی بازی 
نکند، اما هافبک استقلال اصــرار دارد در شهرآورد 
ــردن  ــازی ک ــ ــورت ب ــه در صــ ــاشــد. ک ــه ب حــضــور داشــت
 احتمال تشدید مصدومیت و دوری چند ماهه  اش

 وجود دارد.

کری هنرمندان قرمز و آبی ◾
  چندی قبل کامبیز دیرباز در مصاحبه ای گفته بود من 
پنج سال پیاپی بــرای نوید محمدزاده کری می خواندم و 
قهرمانی های پرسپولیس را به رخ او می کشیدم. همان طور 
که می دانید نوید محمدزاده یکی از سوپر استارهای سینمای 
ایــران است و از طرفداران سرسخت استقلال محسوب 
می شود و آن طــور که خــودش گفته بــود همه تلاشش را 
می کند تا بازی های استقلال را به طور مستقیم تماشا کند. 

احتمال اعتصاب سرخ ها پس از شهرآورد ◾
بازیکنان پرسپولیس بی صبرانه منتظر دریافت پول های 
خود هستند ولی اگر تا روز شنبه این اتفاق رخ ندهد، 
بلافاصله پس از شهرآورد 97 علیه مدیران باشگاه مصاحبه 
خواهند کــرد. پرسپولیسی ها قصد داشتند اعتصاب 
کرده و چند روزی در تمرینات حاضر نشوند اما به سبب 
حساسیت بازی شنبه قید این کار را زدند و حالا منتظرند تا 

در یکی دو روز آینده پولی به حسابشان واریز شود.  

چالش کلامی تند و تیز مدیران آبی و قرمز در آستانه شهرآورد 
یک اتفاق متفاوت برای هواداران این دو باشگاه بود، هرچند 
طبقه روشنفکر فوتبال از این جدال کلامی زیاد استقبال 
نکردند و آن را یک شــوی تبلیغاتی توصیف کــردنــد، اما 
هـــواداران دو تیم به قــدری از ایــن موضوع استقبال کردند که شامگاه 
پنجشنبه در آستانه شهرآورد پایتخت شبکه های اجتماعی به محلی برای 

تسویه حساب کلامی هواداران دو باشگاه تبدیل شد.
هرچند بازی امروز این دو تیم بدون تماشاگر برگزار می شود، اما هواداران 
به قدری در 48 ساعت گذشته به واسطه مصاحبه های مدیران عامل 
خود بــرای یکدیگر کری خوانی کردند که فضای شبکه های اجتماعی 
همانند اتمسفر سکوهای ورزشگاه آزادی کاملاً رنگ و بوی شهرآورد را 
به خود گرفت. مدیرعامل استقلال حالا در نقش یک تماشاگر خود را در 
جایگاه تیفوسی های استقلال می بیند جایی که می گوید من جانم را فدای 
استقلال می کنم و از ادبیاتی بهره می برد که کاملاً هوادار پسند است. در 
طرف مقابل مجید صدری هم راه ماندن در پرسپولیس و محبوب شدن 

بین سکوها را خوب یاد گرفته است.
مدیرعامل پرسپولیس هم درست مثل همتای استقلالی خود حالا در 
جایگاه تیفوسی هاست و آن قدر هوادار پسند حرف می زند که احتمالاً بعد 
از جدایی از پرسپولیس حداقل بخشی از هواداران این تیم برای او بغض 
خواهند کرد.پیش از این هم البته مدیرانی را داشتیم که می خواستند خود 
را به هواداران نزدیک کنند اما توفیقی بدست نیاوردند شاید هم سردار 
آجورلو با توجه به نزدیکی شهرآورد می خواست کادر فنی و بازیکنان تیمش 
را با ادبیاتی خاص تحریک کند که از چنین جملاتی استفاده و جانش را 
فدای استقلال کرد. اینکه او قهرمان نشدن های استقلال را به مسائل 
سیاسی ربط می دهد ادبیاتی کاملاً هوادار پسند است و نشان می دهد که 
سردار آجورلو رویه خود را در استقلال انتخاب کرده و می خواهد با همین 

رویه کار را ادامه بدهد.
برای دو مدیر مطرح فوتبال ایران نتیجه شهرآورد هم اهمیت زیادی دارد 
آن ها منتظرند تا تیمشان بازی سال را ببرد و به کرکری های خود ادامه 
دهند، کاری که شاید خیلی ها از مجیدی و گل محمدی یا حتی از بازیکنان 
دو تیم انتظار داشتند، اما خود مدیران وارد میدان شده و کت را از تن کندند 

تا با ادبیاتی متفاوت به استقبال بازی سنتی حساس پایتخت بروند. 
این اتفاقات نشان می دهد که حتی افراد نظامی و آدم های بازاری هم وقتی 
وارد عرصه فوتبال می شوند، سعی می کنند همرنگ جماعت شوند، اما 
باید دید در نهایت این طرز تفکر تا کی در پرسپولیس و استقلال جواب 
می دهد؟ قطع به یقین این دو باشگاه مطرح و پرطرفدار کشور به جز ادبیات 

هواداری به امکانات و ابزار دیگری هم نیاز خواهند داشت.

کریخوانیهواداراندرشبکههایاجتماعی

آجورلووصدریدرجایگاهتیفوسیها!

گزارش

ستارگان ورزش

مربی تیم فوتبال پرسپولیس گفت: مقابل استقلال یک بازی خاص در پیش داریم که در تاریخ ثبت 
خواهد شد. همیشه حرفمان را داخل زمین زدیم نه بیرون از آن.

   بعد از بازی با نفت مسجدسلیمان و در هفته ای که گذشت تمرینات خیلی خوبی را انجام دادیم و باید بابت 
این موضوع به بازیکنان تبریک بگویم. ما گروهی از بازیکنان مبارز و جنگجو در اختیار 
داریم و از داشتن چنین بازیکنانی خیلی خیلی لذت می بریم. تمرینات 
خیلی خوبی داشتیم و از هر نظر خودمان را برای شهرآورد آماده کردیم.
    مطهری در واکنش به درگیری لفظی آجورلو و صدری گفت: 
این مسائل زیبا نیست. من خیلی راجع به این موضوع حرف 
دارم اما خودم را وارد این صحبت ها نمی کنم.  احساس من این 
است که حریف از اینکه در این زمان به این موضوع بپردازم، 
خوشحال می شود. حرف من این است که ما همیشه حرفمان را 
داخل زمین زدیم نه بیرون از آن؛ به گفته یکی از بزرگان 
اگر می خواهید خواب هایتان تعبیر شود، باید ابتدا 

از خواب بیدار شوید.
   مشکل کوچکی برای کامیابی نیا به وجود 
آمد. او باید MRI بدهد تا ببینیم شرایطش 

چگونه خواهد بود.
     شــهــرآورد شرایط خــاص خــودش را دارد و این 
مسابقه برای هــواداران است. برای آن ها سه امتیاز 
این بازی خیلی مهم است و حتی این بازی می تواند 
قهرمان را مشخص کند. نمی خواهم زیاد موضوع را 
حساس کنم اما سه امتیازش مهم است.  مهم تر برای 
ما این است که فوتبال قابل احترام و تماشاگر پسند ارائه 
دهیم. درست است که هواداران در کنار ما نیستند اما خودمان 
را جای آن ها می گذاریم و دوست نداریم که آن ها پای گیرنده ها 
عذاب بکشند. دوست داریم از فوتبال رو به جلو لذت ببرند. 
آن ها به ما انرژی مثبت می دهند و این حس را ما هم باید با 

بازی خوب و سه امتیاز شهرآورد به آنان منتقل کنیم.

یحیینیامد،خبرنگارانکنفرانسراتحریمکردند

مطهری:مادرزمینحرفمیزنیم!
فرهاد مجیدی در نشست خبری پیش از شهرآورد 97 گفت: یک روز می خواستم به سازمان لیگ بروم 
یک نفر گفت کجا می روید؟ باید فیش بگیرید! من گفتم کار بانکی ندارم و می خواهم به سازمان لیگ بروم!
    اولین چیزی که می شود گفت این است شهرآورد برای هر دو تیم حساس است.با توجه به وضعیت 
یک امتیاز نه به درد ما می خورد و نه به درد پرسپولیس و هر دو تیم برای برد وارد زمین می شوند. نظر 

شخصی من این است که تیم من بهترین تیم لیگ است.
  متأسفانه وریا غفوری دچار مصدومیت شده و با توجه به بازی 
فوق العاده ای که هفته پیش انجام داد شرایط او هنوز مشخص 
نیست. دکترهای تیم ما در حال تلاش هستند تا او به شرایط بازی 
برسد. رضاوند هم مصدوم است و هنوز وضعیتش مشخص نیست. 
  متأسفانه تا ما حرف می زنیم آقایان یک جمله یاد گرفته اند و 
می گویند فرار رو به جلو است. من تیمم باخت نداشته و چهار 

تساوی داشته، سه تساوی ما به جز نفت آبــادان در شرایطی رقم 
خـــورده که تیم ما خــوب کــار نکرد.هیچ وقت امکان نــدارد 

در عرصه مربیگری دو کــار را انجام بدهم، اینکه تیمم 
نتیجه نگیرد بگویم بازیکنم بد بازی کرد یا داور بد بود.به 
بازیکنانم گفته ام هر نتیجه ای کسب شود برای سرمربی 

است و باخت هم مال من است. نمی دانم چرا فوری 
می گویند فلانی می خواهد فرار رو به جلو کند. 
  در این دو سال که سرمربی استقلال بودم 

هیچ زمان در حضور تماشاگران استقلال 
تیمم نباخته است. مطمئن 

بـــاشـــیـــد اســتــقــلال 
ــوادار. بروید  یعنی هـ

ــد وقـــتـــی از بازیکنان استقلال  ــ ــی ــرســ ــ ــپ ــ ب
ــد بــازیــکــن  انتخاب کنم 50 درصد مــی خــواهــن

به خاطر هواداران است. حضور تماشاگر به ما انگیزه دوبرابر 
می دهد پس چطور حضور آن ها به نفع من نیست؟. خنده دار 

است که می گویند نبود هواداران به سود من است. 

ورزش7

کنایهسنگینسرمربیاستقلالبهسازمانلیگ

مجیدی:تیممنبهترینتیملیگاست
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شهرآورد


